
 

‘    Protokoll Styremøte                                        

Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

 

Møtenr.  1/2025 16.1.2025 Sted: Postterminalen kl 11:30 

Til stede; Per Lillemark – leder 
Tomm Ivar vangen, nl/sekr 
Marit Garberg – økonomiansvarlig 
Olav Grande – styremedlem 
Helen Fines – første vara 
Brit V Strand – konst andre vara  

Forfall:  
 

Andre til 
stede; 

 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frister 

1 Protokoll fra styremøte nr. 13/24 
 
Forslag til Vedtak: 
Godkjent og legges ut på nettsidene. 

 
 
 
Protokoll vedtatt 

     2   Oppsummering julemøtene – økonomi 
Marit oppdaterer oss 
73 deltok  til sammen på møtene.  
Vedtak: Møtene ble en suksess og gjentas til neste år. 
 

 
Marit gikk gjennom de 
overordnede tallene for 
julemøtene. Prognosen for 
kostnader/egenandeler og 
avdelingskost holdt! 

3 Avdelingens Årsmøte 2025 
Ihht avtale med Trøndelag Sør og AU arrangeres årsmøte for 
driftsåret 2024 onsdag 5.mars 2025 kl 13:00. 
Sted; Steinkjer Kulturhus – Elvesalen. 
 
Aktuelle saker for formalisering:  

• Formell innkalling sendes ut i dag 16.1.2025. på nett og på 
papir 

• Frist for saker som ønskes behandlet på årsmøtet er satt til  
onsdag 12.februar 2025.  

• Tidsplan for årsberetning, regnskap og budsjett 

• Arbeidsplan for 2025 på nyåret. Innhold tatt opp som sak på 
alle julemøtene 

• Valgkomite er allerede i arbeid. 

• Årsmøtedokumenter legges ut på nettsiden etter hvert som 
styret har godkjent disse som styrets framlegg til årsmøtet. 

 

 
Avtale med Kulturkvartalet 
inngått. 
 
 
 
 
Sendes ut 16.1.25 
 
 
Vedtatt 
 
Utkast til årsberetning er 
klar, regnskap revideres 
18.1.25, budsjettforslag klart 
til neste styremøte. 
Utkast til Arbeidsplan 2025 
er klar. 
Valgkomiteen jobber. 

4 Foreløpig oppsummering Arbeidsplan 2025 
Vi brukte julemøtene til bla a å få en diskusjon om aktuelle mål for 
ev medlemsturer i 2025. Vi oppsummerer tilbakemeldingene. 
 
 

 
Styret gikk gjennom 
tilbakemeldingene fra 
medlemmene som har tatt 
seg tid til å komme med 
ønsker. Endelige turer legges 
inn i Arbeidsplan 2025 

5 Medlemsverving 
I møtet på Rørvik fikk vi tips om flere gamle postansatte som pt 
ikke er medlem. Brit laget en oversikt – og styret fordelte ansvar 
for hvem som tar kontakt med hvem. 
Styret tar en ny gjennomgang i møtet 16.1.25. 
 
 

 
Brits forslag; 13 personer er 
registert og kontakt opp mot 
dem er fordelt. 



 

6 Styremøter 1.halvår 2025 
 
I utgangspunktet kl 11:30 på Postterminalen Steinkjer 
16.1.25 
13.2.25 
05.3.25 – før årsmøtet 
13.3.25 
10.4.25 
15.5.25 – felles med sør? 
12.6.25 
Styret kan kjøre styremøter på andre plasser ved behov etter 
forslag 

 
 
 
Vedtatt som styrets 
arbeidsplan for styremøter 
1.halvår 2025 

7 Invitasjon fra bingoentreprenør 
Avdelingen har fått invitasjon til å være med på en ny 
bingoarrangør. Info i møtet 

Tatt til etterretning 

8 Eventuelt 
Det er en vurdering om det skal kjøpes inn PC til leder til 
styrearbeid og med følgene service avtale. 

Styre enig om at det ikke 
kjøpes inn pc – private 
brukes fortsatt - men vedtar 
at halve utlegget til dagens 
serviceavtale med aktuelle 
programpakke for leders PC 
dekkes . Ca. kr.2300,- for 2 
år. 

 


